
Van:  

Verzonden: woensdag 2 november 2016 14:31 

Onderwerp: Reactie concept structuurvisie 

 

Bijgaand treft U de reactie van het Platform Gehandicaptenbeleid Voorschoten op de concept Structuurvisie 

Voorschoten 2025. 

Gelieve deze aan het College en de gemeenteraad te doen toekomen. 

Met vriendelijke groet, 

 



 

 

 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
Leidseweg 25 
Voorschoten 
 
 
Betreft: reactie op ontwerp structuurvisie 2025 
Groen, Veilig en Betrokken 
 
 
Voorschoten, 3 november 2016 
 
 
Geacht College, 
 
 
Met belangstelling heeft het Platform Gehandicaptenbeleid Voorschoten de 
ontwerp structuurnota 2025 Groen, Veilig en Betrokken gelezen. 
Tot ons genoegen wordt er een denkrichting neergelegd waarmee de 
kwaliteiten van Voorschoten als woon- en werkgemeente toekomstbestendig 
kunnen worden gemaakt. 
 
Maar zoals U zult begrijpen hebben we ook wat kanttekeningen.  
 
De eerste kanttekening gaat over een element dat we gemist hebben in de 
analyse en visie op de toekomst.  
Wij zouden graag agenda 22 toegevoegd zien aan de ambities en 
speerpunten. Op die manier wordt invulling gegeven aan de taakstelling die 
de gemeente gekregen heeft in het kader van de ratificatie door Nederland 
van het VN verdrag “Inzake de rechten van personen met een handicap”. De 
uitvoering van de te nemen maatregelen zal zeker ook in het tijdvak van de 
concept structuurvisie moeten plaatsvinden. De toegankelijkheid, 
doorgankelijkheid en bruikbaarheid van de openbare ruimte en (openbare) 
gebouwen kan zo worden veiliggesteld. 
 
Onze tweede kanttekening is de frictie die in visie is ingebakken: 
In de voorliggende concept visie is al toegewerkt naar de nieuwe 
omgevingswet. Die heeft als uitgangspunten  

 Minder en overzichtelijke regels 

 Meer ruimte voor initiatieven 

 Lokaal maatwerk en vertrouwen 
Daarnaast wordt op tal van plaatsen in de nota ( wensbeeld; ambities en 
kansen; speerpunten; kernkwaliteiten; SWOT analyse) de lof gezongen van 
groen en dorps Voorschoten, zowel binnen als buiten de bebouwde kom. 



 

 

Hoogbouw is ongewenst. Dat te behouden is randvoorwaarde nummer één 
voor een economisch en sociaal gezonde toekomst. 
Wij onderschrijven dat belang, maar zien met angst en beven de nieuwe 
omgevingswet tegemoet. 
(Project) ontwikkelaars neigen er niet naar hun prioriteiten bij een groen en 
dorps Voorschoten te leggen, hun belang ligt ergens anders. Projecten 
hebben bijna altijd tenminste één extra woonlaag nodig om haalbaar te zijn en 
grond in hun bezit zal ooit bebouwd gaan worden.  
 
Hoe denkt Uw college tegen de druk van de markt in, aan deze visie vast te 
kunnen houden? 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Yvonne Molenkamp 
 
 
 
 
 


